

Bestyrelsesmøde **torsdag d. 13. april kl. 18:00** i bestyrelseslokalet

Tilstede: Lone, Susanne, Susan, Lasse, Peter og Peteris

- Valg af referent og ordstyrer
 - Peter ordstyrer
 - Susan referent

- Opfølgning fra sidste møde
 - Der mangler stadig nyt tilbud på etablering af videoovervågning som Jesper skulle komme med. Der følges op, så nyt tilbud kan sammenlignes med det vi har modtaget.
 - Der mangler stadig rækværk ved opgang til Ring 3. Rækværk skal genetableres af Letbanen.
 - Der er kommet positive tilbagemeldinger omkring flytning af pavilloner ved blok 1 og 2.

- Bestyrelsen har besluttet at der etableres 50 x 50 fliser under alle pavilloner. Fliserne lægges så der er 2 flisebreder der går ud over pavillonerne.

- Haveudvalget har gennemgået haverne sammen med vores gartner og markeret hvor der skal plantes nye træer, buske m.m. Der er i bestyrelsen undren over hvordan opmærkningen er grebet an. Nogle forslag er forbigået i henhold til det materiale der er vedtaget. Der tages fat i Peter Rørby og Jesper Dræby for at få rettet op og de ønsker der er stemt igennem, bliver etableret.

- Sansegynge i blok 4 tages op på næste afdelingsmøde.

- Gennemgang af bygninger rykkes til næste afdelingsmøde

- Renovering af legeplads
 - Der er indhentet overslag på renovering af eksisterende legeplads og bestyrelsen har modtaget 2 tilbud. Første tilbud omhandler de ting der iht. Lovkrav skal udføres. Dette beløber sig til 25.000 kr. inkl. moms. Derudover har bestyrelsen også modtaget tilbud på renovering af de ting der ikke er lovkrav, men som kan gøre legepladsen i ordentlig stand. Dette beløber sig til 30.000 kr. inkl. moms. Enig bestyrelse har godkendt en totalrenovering af legepladsen til samlet pris på 55.000 kr. inkl. moms.
 - Prisen for renovering af legepladsen er ikke inklusiv maling af legepladsen. Bestyrelsen forslår at vi selv maler den sammen med beboerne. Billardklubben vil gerne stå for grill og drikkevarer. Afdelingen afholder udgifter til dette arrangement.
 - Billardklubben laver invitationer til arrangementet. Dato kendes endnu ikke, da legepladsen først skal renoveres.
 - Der indhentes yderligere to tilbud på legepladsrenoveringen.

- Vedrørende P-kontrol er der sendt mail til bestyrelsen om at Dansk P-kontrol, hvor vi nu har kontrakt om p-kontrol, opkøbes af Q-park. Der sker ikke ændringer i de kontrakter vi har nu, men overtages Q-park. Emnet tages op på næste afdelingsmøde.

- Bestyrelsen er indkaldt til møde om det nye driftsfællesskab hvor vi kan stille to repræsentanter. Mødet foregår d. 18/4 kl. 17-19 i Tubberupvænge. Lasse og Susanne tager med til mødet og aflægger beretning til bestyrelsen på næste bestyrelsesmøde. Mødet har til hensigt at fremme driftsfællesskabet efter sammenlægning.
- Bestyrelsen mangler stadig tilbagemelding fra Jesper Dræby og Peter Rørbye efter de har haft møde med Letbanen, med status på diverse opgaver, såsom rækværk og nye vinduer hos beboere med vinduer direkte ned til Ring 3.
- Peter er kommet med forslag om at der laves målinger af støj og vibrationer inden letbanen går i gang med at køre, så vi har en reference til når letbanen begynder at kører. På den måde kan vi komme på forkant med støj- og vibrationsgener. Peter Rørby indkaldes til møde omkring dette.
- Økonomi
 - Hvis der fremover er undren omkring regninger, tages disse på tomandshånd.
 - Fremadrettet gennemgås alle udgifter på bestyrelsesmøder, så alle i bestyrelsen kan godkende at alt går rigtigt til.
 - Lasse kontakter KAB om overførsel af rådighedsbeløb til bestyrelsen, som lyder på 3.000 kr. pr. bestyrelsesmedlem (samlet 15.000 kr.)
 - Lone har stadig problemer med at tilgå bestyrelseskontoen.
- Peter foreslår at vi på næste møde behandler emnet genbrug. Helt konkret er der tænkt at der smides mange brugbare ting ud på vores containerplads, der kunne gøre gavn hos andre. Som reglerne er nu er det ikke tilladt at tage ting fra containerpladsen, hvorfor en lille container tiltænkt genbrug vil kunne afhjælpe at gode ting kasseres.
- Det foreslås at der opføres et "Bytte bogskab", så brugte bøger, kan få nyt liv.
- Der er udleveret nøglebrikker og nøgler til alle bestyrelsesmedlemmer, så alle har adgang til opgang og bestyrelseslokale.
- Susanne kan ikke finde referater på vores hjemmeside.
- Der skal etableres router i bestyrelseslokalet, så bestyrelsen har internetadgang. Der er også ønske om at der købes printer og computer til bestyrelsen.
- Vedr. handicapparkering hænger Lone sedler op i opgangene, med opråb om at respektere hinandens handicapskilte.
- Tro og loveerklæringer underskrives på næste bestyrelsesmøde. Peter laver dem og tager dem med. Samtidig underskrives udlevering af nøgler.
- Bestyrelsen er enige om at ejendomskontoret skal være med til bestyrelsesmøderne mindst hver 3. måned. Så er der større mulighed for at informationer kommer videre til bestyrelsen.
- Susan er blevet foreslået som næstformand. Hun overvejer til næste bestyrelsesmøde.